
Protokół z posiedzenia 
Komisji Statutowej 

z dnia 14 maja 2019 roku 
 

Posiedzenie Komisji Statutowej odbyło się 14 maja 2019 roku w siedzibie Urzędu Gminy 
Krupski Młyn przy ul. Krasickiego 9.  
Obecni na posiedzeniu:  
Dawydzik Artur – Przewodniczący Rady Gminy 
radni: 
Łuć Adam – przewodniczący komisji 
Huczko Bogdan - wiceprzewodniczący 
Ochman-Szyguła Róża 
Szaton Iwona 
Ziaja Alicja 
oraz  
Pries Danuta - Sekretarz Gminy 
Krawczyk Ryszard - radca prawny 
Przewodniczący Komisji – Adam Łuć – prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał obecnych 
oraz przedstawił porządek posiedzenia:  

1. Opracowanie projektu Statutu Gminy Krupski Młyn (2). 
2. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy obecni mają uwagi do porządku. Nikt nie wniósł uwag do 
porządku posiedzenia. Porządek został przyjęty przez aklamację.  
 
Ad. 1.  
Opracowanie projektu Statutu Gminy Krupski Młyn.  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries przypomniała obecnym jakie wnioski i uwagi wniesiono do 
projektu statutu oraz zapoznała z treścią przygotowanego i poprawionego statutu prawa.  
1. w załączniku nr 1 do uchwały w par. 3 zmieniono zapis mówiący o jednostkach 
pomocniczych a mianowicie o sołectwach i osiedlach, które istnieją na terenie gminy i o 
wykreśleniu dzielnic, których na terenie gminy nie ma; 
2. zmiana w paragrafie 8 mówiący o publikacji dokumentów, że będą one umieszczane na 
tablicach Urzędu gminy a nie w urzędzie gminy; 
3. opisano w par. 8 dwa ustępy, tj. 3 i 4, jeżeli chodzi o udostępnianie dokumentów, 

doprecyzowano, że następuje to za pośrednictwem sekretarza Gminy; 
jest to odpowiednik załącznika nr 5 do poprzedniego statutu; 

4. rozdział 5 par. 10 -  chodzi o jednostki pomocnicze – zmieniono treść, dodając załącznik 
nr 3, w którym wskazane są aktualne jednostki pomocnicze; a w przypadku zmiany 
istniejących jednostek będzie należało dokonać zmiany treści załącznika; 

5. par. 17, który był do wyjaśnienia – po sprawdzeniu: zaproponowane zapisy są zgodne z 
obowiązującymi zapisami ustawy;  

6. w załączniku nr 1 do statutu będzie znajdowała się mapa gminy; 
7. w regulaminie rady gminy mowa była o sposobie usprawiedliwiania nieobecności – 

zapisy regulujące znajdują się par. 5;  
8. par. 10 dopisany został ust. 5 o treści: Informację o zwołaniu sesji umieszcza się również 

na tablicach ogłoszeń Urzędu Gminy; 



9. doprecyzowane zostało, że Przewodniczący jak i Wiceprzewodniczący Rady Gminy jest 
nazywany Przewodniczącym obrad;  

10. zmieniono zapis mówiący o głosowaniu nad ustalenie porządku posiedzenia; będzie 
bezwzględną większością głosów; 

Adam Łuć zaproponował aby zapisać że ponowne przeliczenie głosów to reasumpcja. 
11. do par. 34 wprowadzono ust. 7 przeniesiony z par. 38 

Adam Łuć zaproponował analizę rozdz. 8  
Protokoły z sesji: par. 39: 
a) protokół z sesji powinien zawierać.. 

uzupełnić zapis par. 39 pkt 1 ppkt j w następujący sposób: teksty zgłoszonych  
Adam Łuć i Bogdan Huczko: w par. 41 dodać jako ust. 2 protokoły z sesji wraz z załącznikami 
obejmującymi wnioski i interpelacje i zapytania radnych (klubów radnych) są zamieszczane w 
Internecie - w BIP gminy Krupski Młyn w terminie do 7 od przyjęcia ich przez Radę Gminy.  
Adam Łuć par. 44 ust. 6 proponuje zapisać: „W posiedzeniach komisji mogą uczestniczyć 
radni, nie będący jej członkami.  Mogą oni zabierać głos w dyskusji i składać wnioski, bez 
prawa udziału w głosowaniu.” 
Innych uwag do załączników nie wniesiono.  
Przewodniczący Komisji Statutowej – Adam Łuć odniósł się do projektu o przeprowadzeniu 
konsultacji społecznych, zaproponował, aby w par. 5 dopisać, że „konsultacje mogą być 
przeprowadzane z inicjatywy co najmniej 3 radnych”, uzasadnił swój wniosek tym, żeby 
umożliwić mieszkańcom Ziętka staranie się o uzyskanie statusu sołectwa. Po dyskusji: „z 
inicjatywy co najmniej 5 radnych”. 
Bogdan Huczko zauważył, że 50 mieszkańców, o których jest mowa w uchwale to duża liczba 
i może należałoby ją zmienić na (po przeprowadzeniu dyskusji) - 30 mieszkańców.  
Radni przedyskutowali sprawę przeprowadzenia referendum i konsultacji. 
W projekcie uchwały o inicjatywie obywatelskiej zostawić 30 mieszkańców (w par. 5).  
Do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za podróż służbową nie wniesiono uwag. 
Radny Łuć wnioskował o doprecyzowanie zapisów mówiących o bezwzględnej większości 
głosów. 
 
Ad. 2.  
Sprawy bieżące. 
Spraw bieżących nie zgłoszono. 
 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.30.  
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Adam Łuć – przew. Komisji Statutowej ………………………………………………………….. 
 
Protokołowała: K. Michałek 
 


